

Title (en)

REMOVABLE BRACELET INCLUDED IN A PORTABLE OBJECT

Title (de)

ENTFERNBARES ARMBAND, DAS IN EINEM TRAGBAREN OBJEKT BEFINDET

Title (fr)

BRACELET AMOVIBLE COMPRIS DANS UN OBJET PORTABLE

Publication

EP 4335319 A1 20240313 (FR)

Application

EP 22194856 A 20220909

Priority

EP 22194856 A 20220909

Abstract (en)

[origin: CN117678840A] One aspect of the invention relates to a detachable chain (2) connectable to a main body (3) of a portable object (1), said chain (2) being provided with a flexible main body and comprising at least one fastening end (15a) for fastening said chain (2) to the main body (3) of said portable object (1), said fastening end (15a) comprising an attachment area (5) provided with two rigid fastening portions (4a, 4b), the invention relates to a chain (2) for a portable object (1), comprising two rigid fastening portions (4a, 4b) of an attachment area (5), and a deformable portion (6) configured to assist in reversibly fastening the chain (2) to the body (3) of the portable object (1) and arranged between the two rigid fastening portions (4a, 4b) of the attachment area (5).

Abstract (fr)

Un aspect de l'invention concerne un bracelet (2) amovible pouvant être relié au corps (3) d'un objet portable (1), ledit bracelet (2) étant pourvu d'un corps flexible et comprenant au moins une extrémité de fixation (15a) du bracelet (2) à ce corps (3) de l'objet portable (1), ladite extrémité de fixation (15a) comportant une zone d'attache (5) pourvue de deux parties rigides (4a, 4b) de fixation et d'une partie déformable (6) configurée pour participer à la fixation réversible dudit bracelet (2) audit corps (3) de l'objet portable (1), ladite partie déformable (6) étant agencée entre les deux parties rigides (4a, 4b) de fixation de ladite zone (5).

IPC 8 full level

A44C 5/14 (2006.01); **G04B 37/14** (2006.01); **A44C 5/00** (2006.01)

CPC (source: CN EP KR US)

A44C 5/0007 (2013.01 - KR); **A44C 5/0053** (2013.01 - US); **A44C 5/14** (2013.01 - CN EP); **A44C 5/145** (2013.01 - EP KR US);
G04B 37/1486 (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [XAI] EP 1688056 A1 20060809 - BOUILLE ERIC [CH]
- [XA] EP 3480665 A1 20190508 - SWATCH GROUP RES & DEV LTD [CH]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

Designated validation state (EPC)

KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)

EP 4335319 A1 20240313; CN 117678840 A 20240312; CN 220734619 U 20240409; JP 2024039611 A 20240322;
KR 20240035709 A 20240318; US 2024081493 A1 20240314

DOCDB simple family (application)

EP 22194856 A 20220909; CN 202311151288 A 20230907; CN 202322429601 U 20230907; JP 2023132456 A 20230816;
KR 20230113837 A 20230829; US 202318449805 A 20230815